
Emlékeztető
A KHK 2024. november 18-án tartott üléséről

Napirend előtt:

● Janó Hanna kérte a GTK HK tagjait, hogy kézfeltartással jelezzék, hogy
rendelkeznek- e aktív hallgatói jogviszonnyal a GTK-n.
Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói
jogviszonnyal a BME GTK-n.

Képviselő neve Mandátum Jelen Online Késett Korábban
távozott

Kimentést
kért Hiányzott

Bátai Anna szavazati jog x

Darvalics Judit Liza szavazati jog x

Gubián Ádám szavazati jog x

Horváth Balázs szavazati jog x

Hunyadi-Nagy Sára szavazati jog x

Janó Hanna szavazati jog x

Kanyó Zakariás szavazati jog x

Langár Ákos István szavazati jog x

Lendvay Tardos tanácskozási jog x

Ölveczki Máté szavazati jog x

Pinti Panka Rebeka szavazati jog x

Rátz Borbála szavazati jog x

Szabó Georgina szavazati jog x

Szőllősy Blanka tanácskozási jog x

Tóth Márton szavazati jog x

Varga Viktor szavazati jog x

Vörös István Andor szavazati jog x



Napirendi pontok:

1. Janó Hanna előterjesztette az ülés napirendi pontjait.
A KHK az előterjesztést 15/0/0 arányban elfogadta.

(216./2024 KHK határozat)

2. Janó Hanna előterjesztette a november 11-én megtartott ülés emlékeztetőjét.
A KHK az előterjesztést 15/0/0 arányban elfogadta.

(217./2024 KHK határozat)

3. Janó Hanna beszámolt az elnöki ügyekről:
● Beszámolt a legutóbbi Dékáni Tanácson történtekről, ahol többek között szó

volt a más karokra való átoktatás rendjének megváltoztatásáról.
● Beszámolt a GTK Tisztújító Kari Hallgatói Szavazás meghosszabbításával

kapcsolatban.
● Beszámolt a korrekciót követő normatíva keretről.

4. Hunyadi-Nagy Sára beszámolt az oktatási területet érintő ügyekről:
● Beszámolt az oktatási dékánhelyettessel, Dr. Lógó Emmával folytatott

egyeztetéséről a Heller Farkas ösztöndíjjal kapcsolatban.

5. Darvalics Liza beszámolt a pályázati területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a Kari BME ösztöndíj végleges eredményeivel kapcsolatban.
● Beszámolt a Hangadó ösztöndíj pályázat kiírásáról.

6. Kanyó Zakariás beszámolt a szociális területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a legutóbbi Külső Szociális Bizottsági ülésről, ahol többek

között szó volt a 2024/25. tanév tavaszi félévére vonatkozó Rendszeres
szociális ösztöndíj és Alaptámogatás pályázatok pályázati időszakának
előkészítéséről.

7. Tóth Márton beszámolt a gazdasági területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a Gólyakarácsony rendezvénnyel kapcsolatos gazdasági

tevékenységeiről.
● Beszámolt a Gólyabál jegyszűréséről.

8. Langár Ákos beszámolt a kollégiumi területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a Kollégiumi Mentorgárda következő ülésének időpontjáról.
● Beszámolt a kollégium kerékpártárolójának és zongoratermének tervezett

kiürítéséről.

9. Szabó Georgina beszámolt a külügyi területet érintő ügyekről:
● Beszámolt az Erasmus+ pályázat pályázati időszakának hamaros kezdetéről.

Vörös István Andor távozott. (19:30)



10. Gubián Ádám beszámolt a rendezvények területét érintő ügyekről:
● Beszámolt a Rendezvényszervező Csoport eseménysorozatának sikeres

lezajlásáról.
● Ismertette a Gólyabál részletes programtervét és szervezői feladatait.

11. Horváth Balázs és Langár Ákos beszámoltak az előző EHK ülés óta
történtekről:
● Beszámoltak az előző EHK ülésen történtekről, amelynek emlékeztetője

elérhető az ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024 honlapon.
● Beszámoltak a legutóbbi EHK és Kari elnökök közös megbeszéléséről, ahol

többek között a HÖK ASZ módosításáról volt szó.
● Beszámoltak a HÖOK Quizmánia esemény megszervezéséről az

Egyetemen.

12. Előterjesztések:
● Tóth Márton előterjesztette javaslatát a Gólyabál tervezett költségvetésére

vonatkozóan.
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta.

(218./2024 KHK határozat)

● Tóth Márton előterjesztette javaslatát a GTK Hallgatói Képviselet és
szervezetei őszi továbbképző hétvége tervezett költségvetésére
vonatkozóan.
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta.

(219./2024 KHK határozat)

● Tóth Márton előterjesztette javaslatát a GTK Hallgatói Képviselet Alumni
est tervezett költségvetésére vonatkozóan.
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta.

(220./2024 KHK határozat)

● Tóth Márton előterjesztette javaslatát a GTK Hallgatói Képviselet
Búcsúvacsora tervezett költségvetésére vonatkozóan.
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta.

(221./2024 KHK határozat)

13. Egyebek:
● Bátai Anna beszámolt a Rendezvény x Gazdaság projekt munkacsoport

vezetőivel folytatott megbeszéléssel kapcsolatban, ahol a projekt
előrehaladásáról volt szó.

● Gubián Ádám beszámolt a Rendezvény x Gazdaság projekt további
tervezett stratégiai bizottsági üléseinek időpontjáról és napirendjéről.

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024


● Kanyó Zakariás beszámolt a GTK Hallgatói Képviselet Alumni estjének
szervezésével kapcsolatban.

● Pinti Panka Rebeka beszámolt az Oktatási és Szakmai Bizottság
kérvényminták felülvizsgálatával kapcsolatban, illetve a Dr. Janky Bélával
folytatott egyeztetésével kapcsolatban.

● Rátz Borbála beszámolt a BME Egyetemi Nyílt napjának feladataival
kapcsolatban, illetve a 2025-ös EDUCATIO Kiállítással kapcsolatos
tevékenységeiről.

● Szabó Georgina beszámolt az Instruktorgárda által szervezett eseménnyel
kapcsolatban.

● Szőllősy Blanka beszámolt a GTK Kari Hallgatói Fórum és Szavazással
kapcsolatos tevékenységeiről.

● Tóth Márton beszámolt a 2024/25. tanév őszi félévének Gólyatanács
alkalmainak sikeres lezajlásáról.

● Varga Viktor beszámolt a GTK Hallgatói Képviselet visszajelző kérdőív
elkészítéséről.

Az ülés időtartama: 3 óra 30 perc (18:00-21:30)
A következő ülés ideje: 2024. november 25. 18:00 óra

Budapest, 2024. november 18.

Lendvay Tardos Janó Hanna
Emlékeztető vezető Elnök



Határozatok:

Határozati
szám Határozat szövege

Eredmény
Végrehajtásért

felelősIgen Nem Tartózk
odás

Érvényt
elen

216.
A GTK HK elfogadta a 2024.
november 18-ai ülés napirendi

pontjait.
15 0 0 0 Janó Hanna

217. A GTK HK elfogadta a 2024.
november 11-ei ülés emlékeztetőjét. 15 0 0 0 Janó Hanna

218.
A GTK HK elfogadta a Gólyabál
tervezett költségvetésére tett

javaslatot.
15 0 0 0 Tóth Márton

219.

A GTK HK elfogadta a GTK
Hallgatói Képviselet és szervezetei

őszi továbbképző
hétvége tervezett költségvetésére tett

javaslatot.

15 0 0 0 Tóth Márton

220.

A GTK HK elfogadta a GTK
Hallgatói Képviselet Alumni est
tervezett költségvetésére tett

javaslatot.

15 0 0 0 Tóth Márton

221.

A GTK HK elfogadta a GTK
Hallgatói Képviselet Búcsúvacsora

tervezett költségvetésére tett
javaslatot.

15 0 0 0 Tóth Márton

Mellékletek:

● 2024.november 11. KHK ülés emlékeztető
● Napirend_2024_11_18
● Gólyabál tervezett költségvetése
● GTK Hallgatói Képviselet és szervezetei őszi továbbképző hétvége

tervezett költségvetése
● GTK Hallgatói Képviselet Alumni est tervezett költségvetése
● GTK Hallgatói Képviselet Búcsúvacsora tervezett költségvetése


